
 
Onderwerp: Technische vragen over gebruik Individuele Inkomenstoeslag 
 
 
Inleiding 
Voor minima is de Individuele Inkomenstoeslag (IIT) een belangrijke regeling omdat daarmee 
bijzondere kosten bij langdurige werkloosheid (deels) kunnen worden opgevangen. Bij de 
Individuele Inkomenstoeslag gaat het om substantiële bedragen per jaar (honderden euro's per 
huishouden). Deze toeslag is dus van belang of inwoners het wel of niet gaan redden. 
Bekendheid en maximaal gebruik van de regeling is dus erg belangrijk. De PvdA-fractie 
Stichtse Vecht wil daarom graag weten of er voldoende gebruik wordt gemaakt van de 
regeling.  
  
Vragen 

1. 1)    Hoeveel inwoners in Stichtse Vecht hebben per jaar, vanaf de inwerkingtreding van de 
participatiewet (1 januari 2015), gebruik gemaakt van de Individuele Inkomenstoeslag? Kunt u 
hierbij specificeren hoeveel inwoners het hier betrof met een uitkering in het kader van de 
Participatiewet, WW-uitkering, Wajong-uitkering, werkenden met een laag inkomen e.d. ?  

2. 2)    Hoeveel inwoners in Stichtse Vecht hebben op dit moment, naar schatting, recht op een 
Individuele Inkomenstoeslag? Uitgesplitst naar aantal inwoners met een uitkering bij de 
gemeente (Participatiewet) en overige (werkenden met een laag inkomen, WW, Wajong). 

3. 3)    Welke campagneactiviteiten heeft de gemeente in respectievelijk 2015 en 2016 gevoerd 
om inwoners met een inkomen tot 110% van het Wettelijk Sociaal Minimum (WSM) informatie 
te verschaffen over het eventuele recht op een Individuele Inkomenstoeslag? Graag brieven 
en advertenties bijvoegen. 

4. 4)    Hoeveel inwoners deden in respectievelijk 2015 en 2016 een aanvraag voor Individuele 
Inkomenstoeslag, maar werd de toeslag niet toegekend? Wat was de reden van afwijzing? 
Kregen deze inwoners in alle gevallen een beschikking met de reden van afwijzing? 

5. 5)    Op welk moment kunnen inwoners voor 2017 een Individuele Inkomenstoeslag 
aanvragen? 

6. 6)    Hoeveel inwoners hebben in 2017 al een Individuele Inkomenstoeslag aangevraagd en/of 
gekregen? 
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